
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
STYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2000-07-09

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 10 2000-07-09

Närvarolista: Ordförande Lars Johansson
Sekreterare Annika Svensson
Sexmästare Torbjörn Eklund
Industrimästare Olof Aldin
SRD-ordförande Magnus Bäck
Cafémästare Fredrik Salomonsson
Källarmästare Anders Rångevall
Skattmästare Caroline Einarsson (from §8)
vice Källarmästare Sara Persson

§1 OFMÖ Lars Johansson förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Sara Persson adjungerades.

§4 Föredragningslista Punkten 8.5 Sexmästeriets inköp fördes in. Föredragningslis-
tan godkändes med denna ändring.

§5 Föregående mötes
protokoll

Föregående mötes protokoll godkändes.

§6 Meddelanden Torbjörn Eklund meddelade att vi kanske får en blå soffa av
Framfab.

Lars Johansson meddelade

att postnyckeln fortfarande är försvunnen.

att om vi får en soffa av Framfab får vi en större av Netch.

§7 Beslutsuppföljning Sara meddelade att det inte har hänt något med blomlådorna
ännu. Styrelsen beslöt att låta punkten kvarstå på beslutsupp-
följningen.

§8 Pengahantering Lars Johansson och Caroline Einarsson skriver ett dokument
om pengahanteringen på sektionen.
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§8.5 Sexmästeriets inköp Sexmästeriet vill köpa in porslin och dylikt för ungefär 4000
kronor. Pengar för inköp av kassaskåp och kassaskrin till sex-
mästeriet tas från styrelsens dispkonto. Styrelsen beslöt att
uppdra åt Torbjörn Eklund att köpa in kassaskåp och kassa-
skrin.

§9 Resultatdisposition Styrelsen beslöt att godkänna förslaget.

§10 Budgetrevidering Styrelsen beslöt att bordlägga punkten.

§11 Inköp av bas Styrelsen beslöt att det ska köpas in en bas. Till detta inköp
kommer 6000 kronor tas från styrelsens dispkonto och 3000
kronor kommer att krävas in från Ludvig Linge som tidigare
fått pengarna för detta ändamål. Styrelsen beslöt att uppdra
åt Fredrik Salomonsson att köpa in bas och en ersättningslam-
pa för den trasiga lampan.
Under debatten gjorde Fredrik Salomonsson följande uttalan-
de: “Någon kom fram till mig och ville kramas och det tyckte
jag var jobbigt för det var en pojke.”

§12 Nollning Styrelsen kommer att ha mantlar under nollningen. Caroline
syr dem. Styrelsejycklet blir av. Det kommer att skrivas en li-
ten skrift med nolleinfo, eftersom Binärsvinet inte kommer ut
i höst.

§13 Övrigt Fredrik Salomonsson och Annika Svensson skriver D´du un-
der hösten. V A Kant kommer att inneha posten.

§14 OFMA Lars Johansson förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Annika Svensson
Sekreterare

Lars Johansson
Ordförande
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